
MARIJANA RIMANIĆ:  

- Hvala vam poštovani predsjedniče, zastupniče, zamjenici, predstavnici gradskih 

upravnih tijela i gradskih firmi, poštovani kolege zastupnici,  

moje pitanje vezano je za Solarni informativni centar i za projekt Sunčanih krovova te 

ga postavljam gospođi Tatjani Operti odnosno pročelnici Gradskog ureda za gospodarstvo.  

U listopadu prošle godine ovdje smo usvojili program, program Integrirane sunčane 

elektrane na zgradama javne namjene, višestambenim zgradama i obiteljskim kućama te 

zgradama gospodarske namjene na području Grada Zagreba i to za razdoblje od 2022. do 

2024. godine. Taj Program kao što znate cilja na energetsku tranziciju, prelazak na obnovljive 

izvore energije posebno na dobivanje energije od Sunca a Programom je isto tako predviđeno 

osnivanje Solarnog informativnog centra koji bi na jednom mjestu građanima pružao stručne, 

tehničke, pravne i financijske savjete za prelazak na obnovljive izvore energije te bi ujedno i 

poticao udruživanje građana u energetske zajednice.  

E sad, s obzirom da je Program krenuo u realizaciju zanima me kada se očekuje 

otvaranje Centra, da li se već zna kakvi će bit njegovi kapaciteti i jesu li već poznate usluge 

koje će građani tamo moć dobit te me također zanima u kakvom odnosu s tim Centrom je 

postojeća aplikacija, online aplikacija Energetski info centar.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Gospođa Tatjana Operta će dati odgovor. Izvolite.  

 

TATJANA OPERTA:  

- Poštovani predsjedniče…  

……(Prazan hod snimke)……  

…oprostite, zamjeniče gradonačelnika, zastupnici, evo ovako.  

Što se tiče, prvo znate da smo osnovali Zagrebačke sunčane krovove kao trgovačko 

društvo koje će se bavit implementacijom fotonaponskih sustava na zgrade javne namjene, 

privatne namjene i slično. Imamo Energetski info centar koji je Gradonačelnik prije par 

mjeseci isto tako pokazao i prezentirao građanima gdje svi, svaki građanin, znači svaka 

fizička osoba ako sad već krećemo od njih, a tu ste, ako svaka fizička osoba kreće od toga 

znači može vidjeti koliko se može fotonapona staviti na neki krov, koliko to košta, šta sve 

trebaju koji elementi. Isto tako možemo građane zamolit da ukoliko trebaju neka dodatna 

pitanja mogu se obratiti trgovačkom društvu Zagrebački sunčani krovovi ili kod našeg Ureda 

za gospodarstvo i dobit će dostatne informacije.  

Što se tiče naših nastojanja mi smo trenutno poslali prema HEP-u 32 čini mi se 

zahtjeva za izdavanje energetske suglasnosti kako bi postavili na krovove javnih ustanova. 

Znači sve ide po sistemu PPA odnosno mi ćemo plaćati 15% manje troškova i nakon 

određenog protoka vremena bi ti fotonaponi prešli u naše vlasništvo. Naravno da nam je cilj 

da svaki građanin grada Zagreba iskoristi sunčevu energiju a što se tiče samog centra, centra 

kao fizičkog mjesta trenutno radimo, malo se, malo se, ajde čekamo duže odgovor od 

ministarstva. Išli smo preko ministarstva prema Županijskom državnom odvjetništvu zbog 

samog prostora jer treba sredit zakupninu. Isto smo to intenzivirali, zadnjih par mjeseci 

konstantno radimo na tome pa čim bude vjerojatno će biti ono u Gajevoj tamo blizu a sve 

ostalo ako će imati pitanja slobodno nek se obrate u Gradski ured za gospodarstvo.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Želi li zastupnica dodatno pojašnjenje? Da? Ne. Dobro, onda idemo dalje. U redu.  

 


